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Zápis z jednání Komise dopravy č. 21 konané dne  

21. 12. 2011 

 

 

 

Přítomni:  Mgr. Atlasová, p. Růžička, Ing. Vejmelka (přítomen pouze u bodu č. 3), p. Novotný, Mgr.    

                  Tůma, p. Zapletal, Ing plk Mgr. Dytrt (od bodu č. 4 nepřítomen), Ing Sychra, Ing. Velek (od  

                  bodu č. 4 nepřítomen), Ing. Fiedler (přítomen pouze u bodu č. 3), Ing. Břeský, Ing. Dvořák 

 

                   

 

Omluveni: Ing. Císovský, pí. Mrázková 

Nepřítomni:  

 

 

Komise je usnášeníschopná. Přítomno 7 (u bodu č. 3 přítomno 9 členů, od bodu č. 4 přítomno 6) členů 

s právem hlasovat z celkových 11 

Program 21. zasedání KOD: 

 

1. Schválení zápisu 20. KOD 

2. Schválení programu 21. KOD 

3. Zóny placeného stání, etapa B – výsledky analýzy – ing. Horský 

4. Podnět o. s. Cibulka na zvýšení bezpečnosti u zastávky tram a bus Kavalírka (materiál viz 

příloha) 

5. Dopravní řešení v Hlubočepské ulici (studie prezentována na minulé KOD, materiál viz intranet) 

6. Různé 

 
 

                                                                                                                                                                        

 

Ad 1) Zápis ze zasedání 20. KOD byl schválen                                           Hlasování: 7 /0/0 - schváleno 

 

Ad 2) Program zasedání 21. KOD byl schválen                                                                                        

                                                                                                                       Hlasování:7 /0/0 - schváleno 

 

Ad 3) KOD souhlasí s prezentací p. Ing. Horského z fa M.O.Z. Consult s.r.o. ve věci „ Výsledky  

          analýzy Zóny placeného stání, etapy B“. 

                                                                                                                       Hlasování:9/0/0 – schváleno 

 

           Ing. Horský z fa M.O.Z. Consult s.r.o. seznámil členy KOD s výsledky analýzy DvK na území 

MČ P5 – 2. etapa. KOD doporučuje RMČ P5 , aby doporučení vzešlá z analýzy byla přijata pro zadání 

projektu zóny placeného stání v druhé etapě. 

                                                                                                                       Hlasování:9/0/0 - schváleno 

KOD doporučuje pokračovat v analýzách vzešlých z materiálu. KOD bere na vědomí stanovisko MČ P1 

ve věci průnikových zón 

                                                                                                                       Hlasování:6/0/0 - schváleno 
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Ad 4) KOD bere na vědomí, že MHMP vyhověl žádosti občanů (O. S. Cibulka) v řešení dle fotografie 

č. 6., tj. přidání nového zábradlí (dle informace Policie ČR- KRPA) 

                                                                                                                  Hlasování:6/0/0 - schváleno 

 

 

Ad 5) KOD doporučuje bod č. 5 – problematiku dopravního řešení v Hlubočepské ulici odložit na příští 

jednání z důvodu získání stanoviska, souvisejícího s ochranou přírodního parku Prokopské údolí. 

 

                                                                                                                    Hlasování: 6/0/0 – schváleno 

 

Ad 6) Různé   
Ad 6.1. Ing. Dvořák informoval KOD o možném nedodělku tram. trati na Barrandově a přednesl návrh, 

který bude přenesen na Odbor dopravy MHMP. 

 

                                                                                                                  Hlasování: 6/0/0 – schváleno 

 

                                                        

Jednání KOD začalo v 16.00 hod. a skončilo v 18.00 hod. 

 

Termín příštího jednání KOD: 4. 1. 2012 v 16.00 hod.   

 

Předseda: Mgr. Atlasová 

    

Zapsal:   Kateřina Caletková 

 

Ověřil:    Mgr. Atlasová 

 

Příloha:  Prezenční listina 

               


